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EGYSZERŰSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási Bizottsága 2013. 

szeptember 16-án, hétfőn, 1500 órai kezdettel megtartott üléséről. 

Jelen voltak: 

Fekete Péter, bizottsági elnök 

Koleszár Kázmér, bizottsági tag 

Varga László, bizottsági tag 

Dr. Kovács András, jegyző 

Rack Ferencné, igazgató 

Marx Árpád, iskolaigazgató 

Hingyiné Molnár Ildikó, óvodavezető 

Korbuly Klára, PMAMI vezetője 

Czuczor Orsolya, osztályvezető 

Dobosy Gáborné, osztályvezető 

Mester László, kommunikációs munkatárs 

Pénzes László, körzeti megbízott 

Ihászné Pálfi Katalin, köznevelési referens, jegyzőkönyv-vezető 

 

Fekete Péter: Megállapította, hogy a bizottság három fővel határozatképes. Molnárné 

Czegléldi Cecília korábban jelezte, hogy munkahelyi elfoglaltság miatt, Tóthné Gyarmati 

Magdolna betegség miatt nem tud részt venni a bizottsági ülésen. Javaslatot tett a napirendi 

pontok sorrendjének megváltoztatására, nevezetesen, hogy az eredeti 13. pont kerüljön 

elsőként tárgyalásra, majd a továbbiakban az eredeti sorrend szerint haladjanak. A bizottság a 

napirendet a javasolt változtatással 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazásnál) elfogadta. 
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Napirend: 

1)  A Karinthy Frigyes utcai forgalmi rend változással kapcsolatos tapasztalatokról 

2) A tanévkezdés tapasztalatai a köznevelési intézményekben 

3) A Bursa Hungarica felsőoktatási ösztöndíjpályázathoz való csatlakozásról 

4) Tájékoztató a „Határtalanul” pályázathoz való csatlakozásról 

5) A köznevelési intézmények részvételéről a nemzeti ünnepeken 

6) A 2014/2015-ös tanév tanterem szükségleteinek biztosításáról 

7) Tájékoztató az óvodai férőhelyek biztosításáról a 2014/2015-ös nevelési évben 

8) A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskolában fizetendő térítési díj szociális 

támogatásáról 

9) A Benedek Elek Óvoda maximális csoportlétszám-túllépésének engedélyezéséről 

10) A Karinthy utcai iskolaépület étterem és tornaszoba tervezési programjáról 

11) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi költségvetésének első félévi 

végrehajtásáról 

12) A Biatorbágyi Általános Iskola igazgatójának kérelméről 

13) Az általános iskolai terembérletekről 

a) Az iskolai termek bérbeadásával összefüggő kérdésekről 

b) Tornaórák megtartására alkalmas helyiségek bérbevételéről 

14) A biatorbágyi intézményekben tartott iskolai szünetek összehangolásáról 

15) Tájékoztató a közétkeztetés közbeszerzés kiírásával kapcsolatos kérdésekről 

16)  A Benedek Elek óvoda vezetője illetménypótlékának meghatározásáról (zárt ülés) 

 

1)  A Karinthy Frigyes utcai forgalmi rend változással kapcsolatos tapasztalatokról 

Pénzes László: Lakossági észrevételek érkeztek azzal kapcsolatban, hogy a Mária királynő 

utcában megnövekedett a forgalom. Az Iskola utcában megállni nem lehet, ebből voltak, 

vannak még gondok. A vasútállomásnál is ki kell tennünk forgalomkorlátozó táblákat. A szülői 

értekezleteken kellene ismertetni az új forgalmi renddel kapcsolatos elvárásokat. 

Rack Ferencné: Szülői bejelentés egyelőre nem érkezett. Kevesen használják az új 

bejáratokat. Nagy a tumultus reggelente. Figyeljük a forgalmat. A Karinthy utcában felfestett 

gyalogos közlekedőt használják, ahonnan viszont hiányzik a Meggyfa utcai kereszteződésben 

a zebra. 

Dobosy Gáborné: Zebrát csak járdához lehet festeni, ezért csak valamiféle figyelemfelfestést 

lehet alkalmazni. Gond, hogy az iskola főbejáratával szemben, a Meggyfa utcában nem veszik 

figyelembe a megállási tilalmat. Erre pedig nagy szükség volna, még akár meg is kellene 

hosszabbítani, a torlódások elkerülése érdekében. 
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Fekete Péter: A Karinthy utcában meg kellene építeni a járdát. Javasolja, hogy a Meggyfa 

utcában az iskola főbejáratával szemben a megállási tilalmat nagyobb távolságra 

hosszabbítsák meg és ellenőrizzék a tilalom betartását. 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta, 

hogy a Meggyfa utcában az iskola főbejáratával szemben a megállási tilalom nagyobb 

távolságon kerüljön meghosszabbításra és ellenőrizzék a tilalom betartását. 

 

2)  A tanévkezdés tapasztalatai a köznevelési intézményekben 

Marx Árpád: Legnagyobb megkönnyebbülés, hogy a Szily-kastélyban kialakított új oktatási 

szárnyban elindulhatott a tanév. Sok apróságot kell még elrendezni, de ez nem okoz 

különösebb gondot. Új csengetési rendet alakítottunk ki az ebédeltetés miatt. Zajlik a délutáni 

foglalkozások kialakítása, a szülői kérelmek elbírálása. A reggeli érkezés közlekedésében van 

némi tumultus a Sándor-kastélynál. A tanárok a kis udvarban parkolnak. A Szily-kastélynál 

ugyan nem szabályosan, de az autók kialakítottak a főkapu előtt egy utat, ezt kellene legálissá 

tenni. Szülői jelzésekre reagálva elmondta, hogy van lehetőség az utolsó foglalkozás és a 

busz érkezése közötti időre tanári felügyeletet kérni. De jobb volna, ha a Volán társaság tudna 

igazodni az iskolai munkarendhez. 

Fekete Péter: Javasolja, hogy legyen tanári felügyelet a busz indulásáig, illetve a hivatal 

próbáljon tárgyalni a Volán társasággal a menetrend átalakításáról és a buszok Biatorbágyon 

belüli útvonaláról. 

Hingyiné Molnár Ildikó: Kérdéses volt, de végül sikerült minden álláshelyet betölteni. A 

nyárra tervezett felújítások elkészültek. Sok új óvodaköteles gyermek jelentkezett a nyár 

folyamán. Jelenleg 235 tanköteles gyermek jár az óvodába. 

Rack Ferencné: Legnagyobb gond a szűkösség. Emiatt át kellett alakítani a 

munkarendünket. Ahhoz, hogy minden osztály meg tudjon ebédelni, külön órát erre beiktatni. 

A csoportok 20-25 percig ebédelnek, a maradék időt az udvaron levegőzéssel töltik. Az 

ebédeltetésnek negyed háromra van vége. A szülők többsége 15-16 óráig kérte a 

benntartózkodást. Egy-egy délutáni különóra miatt kértek felmentést. Fél hatig tartunk 

ügyeletet. A nyári karbantartás keretében a festésre kapott összegből nem telt, csak a 

legszennyezettebb foltok lefestésére. Két éve kaptunk ANTSZ jelzést arra vonatkozóan, hogy 

tetőn elhelyezkedő ablakok nyitását olyan eszközzel kell elvégezni, amellyel a padlószintről 

elérhető az ablak, nem kell székre állni. A tornaterem öltözőjében beázás van. A szennyvíz-

elvezető csatorna nyílásánál feltüremkedik a föld. A konyhában egy négy órás dolgozó 

felvételre volna szükség, mert nagyon nagy a teher az ebédeltetési időszakban. 

Czuczor Orsolya: Rack Ferencné kérdésére elmondja, hogy az Iskolatej programban 

továbbra is részt veszünk, naptári évre szóló szerződés alapján. 

Dr. Kovács András: Nehéz időben megoldani a felvetett problémákat, ha későn érkezik be a 

kérés. Tervezzük bevezetni, hogy minden hónapban az intézményvezetői értekezlet előtt 

összegyűjtjük az aktuális igényeket.  

Szakadáti László: Tervezzük kialakítani a tervszerű megelőző karbantartás rendszerét. Az 

első időkben többe fog kerülni, mert sok, régen húzódó problémát meg kell oldani, de 

távlatokban olcsóbb lesz a rendszer. Jövő nyárig minden önkormányzati üzemeltetésű épület 

felmérése készen lesz. 
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Dobosy Gáborné: Fekete Péter kérdésére tájékoztatja a bizottságot, hogy elkészült a 

Közösségi Ház tetőtere, a PMAMI birtokba is vette.  

Fekete Péter: Javasolta, hogy a hivatal tárgyaljon a Volánbusz társasággal az iskolát érintő 

buszjáratok menetrendjéről. A Karinthy utcai épületben a hivatal intézkedjen az öltöző 

beázásának megszüntetéséről. Támogatásra érdemesnek tartja működtetői feladatok 

ellátásának új rendszerét. 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta, 

hogy a hivatal tárgyaljon a Volánbusz társasággal a Biatorbágyi Általános Iskolát érintő 

buszjáratok menetrendjéről, továbbá intézkedjen az öltöző beázásának megszüntetéséről a 

Karinthy utcai épületben. 

 

3)  A Bursa Hungarica felsőoktatási ösztöndíjpályázathoz való csatlakozásról 

Fekete Péter: Javasolja, hogy a korábbi évekhez hasonlóan a bizottság idén is támogassa a 

Bursa Hungarica pályázathoz való csatlakozást. 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolt a képviselő-testületnek, hogy Biatorbágy Város Önkormányzata 

csatlakozzon a 2013. évi Bursa Hungarica pályázathoz. 

4)  Tájékoztató a „Határtalanul” pályázathoz való csatlakozásról 

Ihászné Pálfi Katalin: Figyelemfelkeltés céljából került a bizottság elé a „Határtalanul” 

pályázathoz való csatlakozás kérdése. A testvérvárosi kapcsolatok nagyon jó tartalmi hátteret 

biztosítanak a 7. évfolyamosok határon túli kirándulásainak. Az állami támogatás elnyerése 

esetén a családok és az önkormányzat költségei csökkenthetők volnának. 

Fekete Péter: Javasolja, hogy az iskolák vegyék fontolóra a lehetőséget, és amennyiben a 

következő pályázati kiírás feltételeinek megfelelnek, ragadják meg a lehetőséget. Kéri a 

hivatalt, hogy a testvérvárosi kapcsolatok keretében nyújtson segítséget, információt az 

iskoláknak a pályázatok sikeres elkészítéséhez. 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta 

Fekete Péter javaslatát. 

5)  A köznevelési intézmények részvételéről a nemzeti ünnepeken 

Fekete Péter: A Nemzeti összetartozás napja kapcsán már szerepelt a bizottság előtt ez a 

kérdés. Fontosnak tartjuk, hogy a tanulók bekapcsolódjanak a város közéletébe, és erre jó 

alkalom nemzeti ünnepek városi rendezvényein való részvétel. Egyedül a Ritsmann Pál 

Német Nemzetiségi Általános Iskola érezte fontosnak, hogy június 4-én a tanulókkal közösen 

részt vegyen a megemlékezésen és koszorút helyezzen el az emlékműnél. 

Marx Árpád: Véleménye szerint minden gyerek részt vesz az iskolai ünnepségen, még 

egyszer nem lehet, nem szabad ünnepeltetni velük.   

Varga László: A városi ünnepség műsora hozzáadott érték lehet az iskolai tananyaghoz. 

Nekünk polgárokat kell felnevelnünk. Ha a Faluház és a pedagógusok között megvalósulna az 

együttműködés a rendezvények szervezésében, születhet olyan megoldás, ami megfelel az 

iskolás korosztálynak. 
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Ihászné Pálfi Katalin: A pedagógiai programban lehetne tervezni, hogy mely évfolyamok 

melyik nemzeti ünnepbe tudnának életkoruknak megfelelő módon bekapcsolódni. 

Rack Ferencné: Egyetért a dolog fontosságával. Kiemelt feladat a közösségi nevelés. 

Szakadáti László: Marx Árpád véleményére reagálva kifejti, hogy nem szabad feladni a 

küzdelmet a média hatása ellen. Fontos az átélhető közösségi élmény. Kell, hogy legyen 

majd, aki átveszi a feladatokat tőlünk. 

Fekete Péter: Meg kell találni azokat a pedagógusokat, osztályfőnököket, akik maguk köré 

tudnak gyűjteni gyerekeket, szülőket. Nem gondolja, hogy kötelezően ki kell rendelni 

osztályokat közönségnek, önkéntes legyen a részvétel, de mégis kell munkát fektetni abba, 

hogy legyen előkészülete és feldolgozása az ünnepségnek. 

Ihászné Pálfi Katalin: A Faluház vezetőjétől származó információ alapján elmondja, hogy az 

idei esztendőben az október 23-ai ünnepet megelőző napokban rendhagyó irodalomóra 

keretében könyvbemutató lesz a Karikó János Könyvtárban és zenés-verses műsor a 

Faluházban. 

 

6)  A 2014/2015-ös tanév tanterem szükségleteinek biztosításáról 

Fekete Péter: Javasolja, hogy a Szily-kastély keresztszárnyának felújítás amellett kezdődjön 

el a Sándor-kastély TSZ szárnyára vonatkozó tervezés. Legalább 2 éves átfutási idővel kell 

számolnunk. Az biztos, hogy valamilyen formában oktatási célra fogja a város használni az 

épületet. 

Marx Árpád: Ugyan későbbi napirendi pontban fog a bizottság foglalkozni a tornaterem-

kapacitás kérdésével, de ha már szóba került új oktatási helyiségek kialakításának 

problémaköre, javasolja, hogy a Szily-kastély területén álló épületek közül egyet tegyenek 

alkalmassá tornaórák megtartására, pl. a régi gépműhelyt. 

Dobosy Gáborné: A szóba jöhető épületekben nincs víz és gáz, tehát a megfelelő méret 

mellett gondolni kell a vizesblokk kialakítására, a fűtés, világítás megoldására. 

Szakadáti László: Szükség volna egy raktár vagy műhely kialakítására is. Vannak bontásra 

ítélt épületek és olyan is, ami megmarad. Rajtunk múlik, hogy mikor bontunk le egy régi 

épületet. 

A bizottság 3 igen szavazattal, (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, hogy a 2014/2015-ös tanév általános iskolai 

osztályainak elhelyezése érdekében kérje fel a polgármestert, hogy az elkészült –

oktatásfejlesztési dokumentumok alapján - állítsa össze  a Szily-kastély keresztszárnyára 

vonatkozó tervezési programot, a 2015/2016-os tanév tanteremszükségleteinek biztosítása a 

Sándor-Metternich-kastély un. TSZ szárnyára vonatkozó tervezési programot. A kötelező heti 

5 tornaóra megtartásához szükséges tornaszobák és kapcsolódó helyiségeik kialakítása 

érdekében kérje fel a polgármestert a Szily-kastély területén található, alkalmas helyiségek 

felkutatására, és a testnevelési célú felhasználásuk érdekében elvégzendő tervezési-

kivitelezési feladatok meghatározására. 
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7)  Tájékoztató az óvodai férőhelyek biztosításáról a 2014/2015-ös nevelési évben 

Fekete Péter: Három irány bontakozik ki hosszú távon az óvodai kapacitás bővítésére. A 

Szent László utcai óvoda bővítése, a Református Egyházközséggel való együttműködés, 

illetve a Szarvasugráson új óvoda építése. Azt is nehéz megmondani, hogy összesen hány 

csoportra lenne szükség.  

Hingyiné Molnár Ildikó: Egybe kellene számítani a jelenlegi csoportok túlzsúfoltságának 

megszüntetését, a Legóvár Óvoda kiváltását és a 2014. szeptember 1-jétöl életbe lépő 

kötelező feladat-ellátás miatti gyermekszám-növekedést.  

Szakadáti László: A Református Egyházközséggel folytattunk tárgyalásokat. Ők szeretnének 

óvodát, de kicsit bonyolult a megfelelő terület kialakítása a templom mellett. Az 

önkormányzatnak részt kell vennie a telek kialakításában és valószínűleg a telekvásárlásban 

és az óvodaépítésben is. Felmerül a kérdés, hogy akkor miért nem az önkormányzat létesít 

azon a területen óvodát. 

Ihászné Pálfi Katalin: A Református Egyházközséggel való együttműködés több 

szempontból előnyös mindkét fél számára: egyrészt egy református óvoda segíti az általános 

iskola megerősödését, másrészt, ha az egyházközség az építtető, egy esetleges óvodaépítési 

pályázaton önállóan indulhatnak, tehát megduplázódik a Biatorbágyon beadható pályázatok 

száma, harmadrészt úgy növekedik az óvodai férőhely-kapacitás a városban, hogy az nem 

jelent plusz költséget az önkormányzat számára. 

Szakadáti László: A számok azt mutatják, hogy 8-9 csoporttal többre lesz szükség. Ha a 

reformátusok 3 csoportot működtetnének, a Szent László utcai óvodát 1 csoporttal lehetne 

bővíteni, akkor létrejön négy új csoport, de a Legóvár 3 csoportjának kiváltása után a bővülés 

igazából egy csoportnyi, tehát 8 csoportos óvodát kellene építenünk, pl. a Szarvasugráson. 

Szakmailag a 4-6 csoportos intézmény jobb, de a 8 csoportos költséghatékonyabb. 

Dobosy Gáborné: A Szent László utcai óvodával kapcsolatban meg kell tudni, hogy valóban 

eladók-e a telkek, a meglévő épületet le kell-e bontani, vagy alkalmas valamely kapcsolódó 

funkció ellátására. Telekvásárlás a Szarvasugráson, engedélyes tervvel februárra reális. 

Felhívja a figyelmet arra, hogy ezen a területen csak magánutak vannak megnyitva közösségi 

célra, úgyhogy ezt is tisztázni kell. Attól függően, hogy melyik telek kerül kiválasztásra, még a 

HÉSZ módosítására is szükség lehet. 

Fekete Péter: Javasolja, hogy mindhárom változatra folytatódjanak az előkészületek. 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, hogy az óvodai férőhelyek növelése érdekében 

a hivatal folytassa a Szent László utcai óvoda bővítési lehetőségeivel kapcsolatos 

előkészületeket, a Szarvasugráson alkalmas telek kiválasztását és a Református 

Egyházközséggel való egyeztetéseket. 

 

8)  A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskolában fizetendő térítési díj szociális 
támogatásáról 

Dr. Kovács András: Az alapfokú művészeti iskola fenntartójának kell megalkotni a térítési 

díjkedvezményekről szóló szabályozást, de ez a mai napig nem készült el. Ugyanakkor az 

intézmény igazgatója jelezte, hogy a korábban alkalmazott szociális alapú támogatás 

hiányában több gyermek elveszíti a lehetőséget, hogy művészeti tanulmányokat folytasson. 
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Úgy találták a legjobban, ha a gyermekjóléti rendeletben szabályozzák ezt a kérdést. 

Felvetésre reagálva elmondta, hogy a gyermekjóléti támogatás rendszerében nincs mód a 18 

évfeletti növendékek szociális alapú támogatására. 

Korbuly Klára: Évente 1-2 olyan diák van, aki érintett lenne ebből a szempontból. 

Fekete Péter: Kéri, hogy a testületi ülésig készüljön el a döntési javaslat, figyelemmel a 18. 

életév betöltésével kapcsolatos kérdésre. 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a Fekete 

Péter által tett javaslattal támogatta és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a 

gyermekjóléti rendelet módosítását PMAMI-ban fizetendő térítési díjak szociális támogatása 

tárgyában. 

 

9)  A Benedek Elek Óvoda maximális csoportlétszám-túllépésének engedélyezéséről 

Fekete Péter: A Benedek Elek Óvoda vezetője a korábbi évekhez hasonló indokok alapján 

idén is azzal a kéréssel fordult a fenntartóhoz, hogy engedélyezze számára a törvény által 

lehetővé tett maximális csoportlétszám-keret felhasználását. 

Hingyiné Molnár Ildikó: Nagyon sok óvodaköteles korú gyermek jelentkezett a nyár 

folyamán, elsősorban ezért van szükség a létszámkeret bővítésére. Csak nagyon indokolt 

esetben kívánunk élni vele. 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Benedek Elek Óvoda maximális 

csoportlétszámainak engedélyezését. 

10)  A Karinthy utcai iskolaépület étterem és tornaszoba tervezési programjáról 

Dobosy Gáborné: Az ebédlőbővítés és a tornaszoba engedélyezési eljárását egyben kellene 

lefolytatni. 

Fekete Péter: A tornaszoba kialakításának költsége már olyan nagyságrendet ér el, hogy jó 

lenne előbb látni az iskola átépítésének a terveit. Javasolja, hogy válasszuk külön az ebédlő 

és a tornaszoba engedélyezési eljárását. 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Karinthy utcai iskolaépületben az ebédlő 

bővítés engedélyezési eljárásának megindítását, ugyanakkor nem támogatta a tornaszoba 

kialakítására vonatkozó eljárás megindítását mindaddig, amíg nem készül el az iskola 

átépítésének terve. 

11)  Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi költségvetésének első félévi 
végrehajtásáról 

Fekete Péter: Jó volna, ha a 3. negyedéves beszámoló a bevallások alapján már tartalmazná 

a telekadóból várható jövedelmet a bevételi oldalon. 

Dr. Kovács András: Tájékoztatja a bizottságot, hogy jogszabály alapján az útdíj 7%-ának 

erejéig csökken a befizetendő helyi iparűzési adó. Emiatt várhatóan csökkenni fognak az 

adóbevételeink, de nem lehet tudni, hogy milyen mértékben. 
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A bizottság 3 igen szavazattal, (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) elfogadta a 

beszámolót. 

 

12)  A Biatorbágyi Általános Iskola igazgatójának kérelméről 

a) Portaszolgálat meghosszabbítása a Szentháromság-téri épületben 

Marx Árpád: Az új törvényi rendelkezések szerint mind a diákok, mind a pedagógusok nagy 

számban 16 óráig tartózkodnak az iskolában, az ügyelet pedig 17 óráig tart. A korábbi 

években délután 2-ig biztosítottunk portaszolgálatot. Mára ez már nem elegendő. 

Rack Ferencné: Alapkövetelmény a portaszolgálat. Sőt, egy közelmúltban történt eset 

kapcsán elhatározták, hogy zárni fogják az iskolát és csengőt szereltetnek fel. 

Dr. Kovács András: Áttekintettük a technikai létszámot az iskolában és úgy látjuk, hogy a 

kért bővítés átcsoportosítással megoldható. 

Rack Ferencné: Újra kell gondolni a takarítók foglalkoztatását, mert 16 óráig foglaltak a 

termek, nem lehet bennük takarítani. Lehet, hogy gazdaságosabb több részmunkaidős 

takarító foglalkoztatása. Lehet úgy is szervezni a munkát, hogy valaki korán reggel, illetve 16 

óra után dolgozik, ha vállalja. 

Fekete Péter: Javasolja a Biatorbágyi Általános Iskola Szentháromság téri épületében a 

portaszolgálat kiterjesztését délután 17 óráig. Fedezete a technikai személyzet 

munkaidejének átcsoportosítása. 

A bizottság a javaslatot 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) 

támogatta és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

b) Az iskolai termek bérbeadásával összefüggő kérdésekről 

Dr. Kovács András: A heti 5 testnevelési óra miatt szükségessé vált terembérleteket az 

iskolai tornatermek bérbeadásából befolyó összegből kívánjuk fedezni. Nem tartjuk jó 

gondolatnak, hogy olyan sportegyesület kapjon kedvezményt, amelyik tagdíjat szed a 

résztvevőktől.  

Szakadáti László: A közösségteremtő, megtartó tevékenységeket kell támogatni, az 

alkalomszerű terembérletek legyenek teljesárúak. 

Fekete Péter: Tisztázni kellene, hogy a civil szervezetek, ha a Faluházban ingyen kapnak 

termet, ehhez hasonlóan kellene a sportprogramokkal is eljárni. Legyen ez is pályázható. 

Marx Árpád: Mi annak szeretnénk kiadni a termet, aki fizet érte. 

Rack Ferencné: Felveti, hogy a tornatermek és az öltözők nagyon nagy igénybevételnek 

vannak kitéve. A terembérletből befolyó össze egy részét vissza kellene forgatni a 

karbantartásukra, tisztasági festésükre, az elhasználódott eszközök pótlására.  

Fekete Péter: Javasolja, hogy a tornatermekre is készüljön önköltségszámítás. A hivatal 

gyűjtsön példákat a piaci terembérlet árakra. Január 31-éig érvényes szerződéseket kössenek 

az intézmények. Ez idő alatt polgármester úr engedélyezze a kedvezményeket. Alakítsunk ki 

pályázati rendszert a kedvezményekre. 



9 

 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, hogy a tornatermek használatára 2014. január 

31-éig tartó időszakra lehet csak szerződést kötni, az esetleges kedvezmények odaítéléséről 

polgármester úr döntsön, valamint a hivatal készítsen önköltségszámítást a tornatermek 

kedvezményes bérleti díjjal történő használatára vonatkozóan. 

13)  Tornaórák megtartására alkalmas helyiségek bérbevételéről 

Dr. Kovács András: A Biafittness és a Viadukt Sportcentrum megkereste iskoláinkat 

ajánlatukkal a délelőtti tornaórák megtartására. Mind a két céggel tárgyaltunk és sikerült egy 

elfogadható bérleti díjban megállapodnunk. 

Rack Ferencné: A német nemzetiségi oktatásban a kötelező testnevelési órák mellett a 

néptánc oktatásához is szükségünk van egy nagy teremre. Szeretnénk, ha nem a folyosón 

kellene testnevelés vagy táncórát tartanunk. Azt szeretnénk, ha mind a 14 osztályunk heti 1 

alkalommal eljuthatna a Viadukt Sportcentrumba-.  

Marx Árpád: Mi a „sétálós” testnevelési órákat szeretnénk a rossz idő beálltával fedett helyen 

megtartani. Kéri, hogy a korábbi kérésben leírt időintervallumot növeljék meg úgy, hogy 

október elejétől május végéig legyen lehetőség a terembérletre. Nálunk a Karinthy utcai 

épületben tanuló 6 osztály és a Szentháromság téri épület 13 felsős osztálya érintett.  

Ihászné Pálfi Katalin: Nem kétségbe vonva a tornatermi kapacitás bővítésének 

szükségességét, megjegyzi, hogy sajnos az iskolákban nincsenek olyan sportudvarok, ahol 

száraz időben, megfelelő felszerelésben még akár télen is meg lehet valósítani a testnevelés 

valamilyen formáját. A gyerekek edzettsége is javulna. Kb. 45 percet ki lehet, ki kell bírni a 

szabad levegőn. Gondoljunk csak arra, hogy sítáborban vagy korcsolyapályán egyhuzamban 

egy tanóránál hosszabb időt töltenek a gyerekek a szabad levegőn. 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta 

és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Általános Iskola 

számára 24 hét időtartamban heti 19 óra, a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános 

Iskola számára 30 hét időtartamban heti 14 óra erejéig a Biafittnes és a Viadukt 

Sportcentrumban  

 

14)  A biatorbágyi intézményekben tartott iskolai szünetek összehangolásáról 

Ihászné Pálfi Katalin: Az igazgatói hatáskörben kiadható iskolai szünetek időpontjának 

összehangolásával kapcsolatos önkormányzati igény tavasszal akkor került a bizottság elé, 

amikor a síszünet eltérő időpontja miatt néhány osztály miatt kellett az egész Karinthy utcai 

épületet fűteni, takarítani, stb. Akkor a bizottság kérte az intézményeket, különösen a torbágyi 

épület közös használatát illetően, hogy lehetőség szerint hangolják össze a tanítás nélküli 

munkanapjaikat. A beküldött tanítási szünetek dátumai szerint a lehetséges 5 helyett 11 olyan 

nap lesz a tanév során, amikor valamelyik iskolában éppen szünet van. 

Korbuly Klára: Ez érinti a PMAMI munkáját is, mert alkalmazkodnia kell mindegyik iskola 

munkarendjéhez. 

Fekete Péter: Kéri, hogy a hivatal küldjön levelet az igazgatóknak, kérve a hatékonyabb 

együttműködést az ingatlanhasználati kérdésekben. 
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15)  Tájékoztató a közétkeztetés közbeszerzés kiírásával kapcsolatos kérdésekről 

Fekete Péter: Nem készült anyag a napirendhez. Javasolja, hogy a hivatal valamilyen 

formában alkalmazzon közétkeztetéshez értő referenst vagy szakértőt, mert nem csak a 

jelenlegi helyzetben volna szükség a munkájára, hanem hosszabb távon is, ha lesz 

Biatorbágyon iskolai főzőkonyha. 

A bizottság 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta 

közétkeztetési referens vagy szakértő alkalmazását. 

16)   A Benedek Elek óvoda vezetője illetménypótlékának meghatározásáról (zárt ülés) 

 

Fekete Péter megköszönte a munkát és a bizottság ülését 20.30 órakor bezárta. 

Biatorbágy, 2013. szeptember 30. 

 

 Koleszár Kázmér Fekete Péter  

 bizottsági tag bizottság elnöke 

  

 


